
PROTOKÓŁ Nr VI/11

z VI posiedzenia Rady Gminy Mielnik
w dniu 21 marca 2011 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy o godz. 900, 
zakończyła się o godz. 1310.

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  VI  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  jej  Przewodniczący Pan  Jan 
Zduniewicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o o wycofanie z  porządku obrad sesji punktu „Podjęcie uchwały w 
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011-2016”.

Rada Gminy jednogłośnie,  przy obecności 13 radnych,  wycofała  z porządku obrad 
sesji punkt „Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy  
Mielnik na lata 2011-2016”.
Ustalony porządek obrad VI sesji Rady Gminy brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i 

Administracji z wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Adamowo-
Zastawa (osada) i ustalenie nowej nazwy Adamowo (osada). 

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i 
Administracji z wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Adamowo-
Zastawa (wieś) i ustalenie nowej nazwy Adamowo (wieś). 

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i 
Administracji z wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Grabowiec i 
ustalenie nowej nazwy Mielnik-Grabowiec. 

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i 
Administracji  z  wnioskiem  o  zniesienie  urzędowej  nazwy  miejscowości  Poręby  i 
ustalenie nowej nazwy Mielnik-Poręby. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011. 
11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia/nie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w 
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budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru  zabytków  położonych  na  terenie  Gminy  Mielnik  nie  stanowiących  jej 
własności. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 
Uczniów w Gminie Mielnik. 

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  "Wieloletniego  programu  gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy Mielnik na lata 2011-2015". 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski. 
17. Zakończenie obrad. 

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z V sesji Rady Gminy jest wyłożony na sali 
obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie on 
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami:
● 22 lutego br. odbyło się spotkanie z Prezesem Okręgu Podlaskie PZW, którego celem 

było ustalenie zasad współpracy ze Związkiem Wędkarskim i Kołem Wędkarskim w 
Mielniku.  Ustalono,  że  w roku bieżącym zorganizowane  zostaną  na  terenie  naszej 
gminy  ogólnopolskie  zawody  wędkarskie  “Solidarności”  (gmina  będzie 
współorganizatorem)  oraz,  że  będziemy  prowadzić  prace  nad  przeanalizowaniem 
sytuacji  –  koniecznością  lub  nie  wykonania  przepustów  między  lądem  stałym  a 
wyspami, z czym były problemy w związku z przyduchą lub klęską ekologiczną na 
Bugu.

● Odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy, która przygotowuje dla naszej gminy 
studium i plan zagospodarowania przestrzennego.

● Pan  Wójt  uczestniczył  w  3  zebraniach  OSP  –  Tokarach,  Mielniku  i  Moszczonie 
Królewskiej.

● Odbyło się spotkanie i przeprowadzono rozmowy z Prezesem Stowarzyszenia “Szlak 
Jagielloński”,  część  radnych  uczestniczyła  w tym  spotkaniu.  Rozmawiano,  między 
innymi, o pomyśle budowy mostu na Bugu.

● Pan Wójt odbył spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Nurze Panem Eugeniuszem 
Chursowiczem. Głównym tematem spotkania była sporna kwestia płacenia podatków 
dla gminy przez Nadleśnictwo oraz wspólne zagospodarowanie terenu na Sokołówce 
w  Mielniku  i  innych  wspólnych  przedsięwzięć  związanych  z  Górą  Uszeście  i  z 
terenami, które należą do Nadleśnictwa.

● Prowadzone były negocjacje z Dyrektorem Generalnym Oddziału Białystok Zakładu 
Energetycznego, dotyczyły one spraw związanych z przebudową linii energetycznej w 
Niemirowie,  w  Tokarach  i  w  Mielniku.  W  Mielniku  będzie  przebudowana  linia 
średniego  napięcia,  niskiego  napięcia  i  linia  komunalna.  Zlikwidowane  zostaną 
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transformatory napowietrzne.
● Gościliśmy w Mielniku Pana Wojewodę Podlaskiego,  który wraz  z  Komendantem 

Podlaskiego Oddziału Straży Granicznej  patrolował helikopterem stan rzeki Bug w 
związku z zagrożeniem ewentualną powodzią. W Mielniku odbyło się dwugodzinne 
spotkanie,  rozmowy  dotyczyły  budynków,  które  są  w  zarządzie  Skarbu  Państwa. 
Zostały w tej kwestii podjęte pewne uzgodnienia.

● Zorganizowaliśmy dwudniowe spotkanie  inicjatywne grupy,  która będzie pracować 
nad strategią  rozwoju Gminy Mielnik oraz całą  organizacją  i  sfinansowaniem prac 
związanych z wydobyciem wód solankowych.
Ustalono, że będą pracowały trzy zespoły:
1. Zespół ładu gospodarczego
2. Zespół ładu przestrzennego i ekologicznego
3. Zespół ładu społecznego.
Pan Wójt zachęcił obecnych na sesji do uczestnictwa w pracach tych zespołów. 
Najbliższe spotkanie całej grupy odbędzie się w dniach 8-9 kwietnia.

● Odebraliśmy nowe samochody  dla  jednostek  OSP:  Sutno  –  lekki  samochód  Ford, 
Moszczona Królewska – samochód Mann.

● Jesteśmy  w  trakcie  poszukiwań  działki  pod  budowę  świetlicy  w  Maćkowiczach, 
robimy to w uzgodnieniu z radą sołecką i radnym tej wsi.

● Istnieje duże ryzyko, że może być negatywna decyzja Komisji Europejskiej dotycząca 
internetu szerokopasmowego. W związku z tym, rozpoczęliśmy poszukiwania innych, 
alternatywnych możliwości, budowy internetu.

● Uczestniczyliśmy w targach turystycznych w Białymstoku, było duże zainteresowanie 
naszym stoiskiem, wydaliśmy około 600 szt. informatorów o gminie.

● 9  kwietnia  br.  przy  ulicy  Przemysłowej  odbędzie  się  pierwszy  targ  w  Mielniku, 
organizatorem targu jest  prywatna  osoba.  Jeśli  ten  targ  utrzyma  się,  to  gmina  nie 
będzie się już tym tematem zajmować.

● Został  rozstrzygnięty konkurs na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej, od 1 
kwietnia  br.  na  tym  stanowisku  będzie  pracował  Pan  Tadeusz  Szeweluk.  Został 
również ogłoszony konkurs i nabór na główną księgową ZGK.

●
Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o jego pracy w okresie między 

sesjami.

Do punktu 5.

Interpelacja Nr 22/11 Pana Sławomira Leoniuka
1. Moja interpelacja dotyczy oświetlenia w Adamowie, a mianowicie około 4 lat temu 

był wymieniany słup stary, na którym była lampa oświetleniowa, na nowy. Natomiast 
już  na  nowym  słupie  lampy  nie  zamontowali.  Jest  to  drugi  słup  jadąc  od 
Radziwiłłówki.

2. Druga  interpelacja  dotyczy  naprawy  nawierzchni  drogi  (dziur)  Mielnik-Mętna- 
Adamowo. Za Mętną, na mostku, wylanie całkowitej nawierzchni.

3. Niedrożne przepusty pod drogą w Mętnej.
4. Fundamenty  po  byłym  budynku  GS  w  centrum  Mętnej,  który  szpeci  wygląd 

miejscowości.
(w zał. na str................prot.)
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Interpelacja Nr 23/11 Pana Lucjana Kożuchowskiego
W  związku  z  pojawiającymi  się  różnymi  informacjami  na  temat  lokalizacji  imprezy 
„Muzyczne Dialogi”,  proszę o informację  co jest  przyczyną  przeniesienia  w/w imprezy z 
Topoliny  w  inne  miejsce?  Proszę  także  wskazać  jakie  to  będzie  miejsce.  Lokalizacja 
Dialogów w Topolinie jest historycznie związana z tą imprezą i miejscowa społeczność nie 
wyobraża sobie, aby 20 lat historii związanej z Mielnikiem zostało zamknięte bez powodu.
Proszę o odpowiedź na piśmie.

(w zał. na str................prot.)

Interpelacja Nr 24/11 Pana Stefana Troca
Na terenie  gminy oznakowane zostały miejsca,  które są atrakcja turystyczną.  Przy drodze 
Radziwiłłówka-Moszczona Królewska są to źródło Prowały i góra Prowały.
W związku z  częściowym zniszczeniem schodów na  górę  Prowały zachodzi  konieczność 
przeprowadzenia remontu tj. wykonanie barierek i uzupełnienie pali w stopniach. W źródełku 
należałoby wykonać zadaszenie.

(w zał. na str................prot.)

Interpelacja Nr 25/11 Pana Zbigniewa Jonio
1. Doprowadzić  do  normalności  funkcjonowanie  oświetlenia  ulicznego,  które  w 

ostatnich  dniach  ma  dużo  do  życzenia,  a  mianowicie  podczas  zapalania  się  co  1 
minute gaśnie i zapala się. Mieszkańcy Mielnika nie chcą takiej dyskoteki i apelują o 
normalne oświetlenie ulic.

2. Apeluję  do  Pana  Wójta  o  zajęcie  stanowiska  o  usunięcie  dziur  w jezdniach,  a  w 
szczególności  na  ul.  Brzeska  na  przedmieściu,  po  awariach  wodociągowych  przy 
kopalni, blisko „Panoramy”.

3. Uporządkowanie  po  zimie  poboczy,  chodników,  wyzbieranie  butelek,  puszek  itp., 
wygląda makabrycznie.

(w zał. na str................prot.)

Interpelacja Nr 26/11 Pana Macieja Mormola
1. Naprawa dróg żwirowych na łąkach.
2. Naprawa drogi Sutno-Mętna, tzw. Mętnianka.

(w zał. na str................prot.)

Zapytanie Pana Stanisława Drozdowskiego
1. Dokonać naprawy drogi powiatowej Wajków-Mielnik (wybrzuszenie asfaltu).
2. Jaka jest możliwość utworzenia Ochotniczej Straży Pożarnej w Osłowie?
3. Czy gmina będzie pomagać rolnikom w wypełnianiu wniosków obszarowych?

Zapytanie Pana Kazimierz Toboty
1. Czy  podjęto  działania  w  sprawie   przeniesienia  słupów  telefonicznych  na  ulicy 

Sadowej?
2. Czy można byłoby podpiąć pod główną linię elektryczną podświetlenia świątyń, tak 

aby było to opłacane z budżetu gminy. Wówczas wieczorem byłoby dobrze widać te 
świątynie, bo teraz nie zawsze są one oświetlone.
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Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Interpelacje do Wójta Gminy Mielnik złożyłam 21 stycznia 2011r. na IV sesji Rady Gminy, w 
której  przedstawiłam  problem  dotyczący  uczniów  dojeżdżających  do  szkół 
ponadgimnazjalnych i innych osób korzystających z komunikacji świadczonej przez PKS w 
Siemiatyczach.
Czy są prowadzone rozmowy z zarządcą PKS w Siemiatyczach o wznowienie niezbędnych 
połączeń autobusowych na terenie naszej gminy?

(w zał. na str................prot.)

Zapytanie Pana Stefana Troca
1. Rada Gminy w dniu  26  sierpnia  2010r.  jednogłośnie,  przy obecności  14  radnych, 

przyjęła stanowisko w sprawie zaspokojenia zbiorowych potrzeb mieszkańców Gminy 
Mielnik w transporcie lokalnym. Czy są prowadzone jakieś działania w tej sprawie, 
czy istnieje możliwość wznowienia zawieszonych połączeń autobusowych.

2. Kiedy zostanie naprawiona droga dojazdowa do łąk, sprawę te zgłaszano na zebraniu 
wiejskim w Moszczonie Królewskiej.

3. Sprawa utrzymania boiska w Moszczonie Królewskiej – zachodzi potrzeba wysiania 
nawozów aby trawa została utrzymana, koszenie trawy oraz konieczność zakupu 2 
siatek (były użytkowane przez 4 lata i uległy zniszczeniu).

Zapytanie Pana Zbigniew Jonio
W  związku  z  wcześniejszymi  wypowiedziami  Pana  Wójta  dotyczącymi  rozdzielenia 
przedszkola  ze  szkołą  Pan  radny  zapytał  o  ekonomiczne  przesłanki  takiego  działania. 
Wszystkie gminy wiejskie, w celu ograniczenia kosztów funkcjonowania tych placówek oraz 
w  celu  sprawniejszego  zarządzania  nimi,  łączą  takie  jednostki,  a  Pan  chce  je  dzielić. 
Mieszkańcy  gminy  mówią,  że  jednym  z  powodów  jest  utrzymanie  stanowiska  dyrektora 
przedszkola dla pewnej osoby. Pan radny poprosił o przedstawienie korzyści finansowych  i 
organizacyjnych wynikających z oddzielenia przedszkola od szkoły.

Zapytanie Pana Władysława Stankiewicza
Gmina, wyrokiem sądu, stała się właścicielem majątku po Panu Kazimierzu Szymańskim. W 
skład  tego  majątku  wchodzą  działki  leśne,  które  są  dewastowane  poprzez  wyrąbywanie 
drzew. Wszyscy jeżdżą tam wycinać, nie przestrzegają granic i wchodzą na działki sąsiednie. 
Poprosił o podjecie działań w tej sprawie i wyeliminowanie tego procederu.

Do punktu 6.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra 
Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  z  wnioskiem  o  zniesienie  urzędowej  nazwy 
miejscowości Adamowo-Zastawa (osada) i ustalenie nowej nazwy Adamowo (osada). 
Udzielił  wyjaśnień dotyczących tej  uchwały,  oraz uchwał podejmowanych w pkt. 7, 8 i 9 
porządku obrad. 

Przewodniczący  Komisji  stałych  Rady  Gminy  przedstawili  opinie  Komisji  dotyczące 
projektów uchwał podejmowanych w punktach 6-9 porządku obrad.



6

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę Nr VI/19/11 
w sprawie  wystąpienia  do Ministra  Spraw Wewnętrznych  i  Administracji  z  wnioskiem o 
zniesienie  urzędowej  nazwy  miejscowości  Adamowo-Zastawa  (osada)  i  ustalenie  nowej 
nazwy Adamowo (osada). 

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 7.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę Nr VI/20/11 
w sprawie  wystąpienia  do Ministra  Spraw Wewnętrznych  i  Administracji  z  wnioskiem o 
zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Adamowo-Zastawa (wieś) i ustalenie nowej nazwy 
Adamowo (wieś).

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 8.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę Nr VI/21/11 
w sprawie  wystąpienia  do Ministra  Spraw Wewnętrznych  i  Administracji  z  wnioskiem o 
zniesienie  urzędowej  nazwy  miejscowości  Grabowiec  i  ustalenie  nowej  nazwy  Mielnik-
Grabowiec. 

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 9.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę Nr VI/22/11 
w sprawie  wystąpienia  do Ministra  Spraw Wewnętrznych  i  Administracji  z  wnioskiem o 
zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Poręby i ustalenie nowej nazwy Mielnik-Poręby. 

(w zał. na str................prot.)
(po przerwie)

Do punktu 10.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2011r.

Pan  Wójt  Gminy poinformował  o  zmianach  jakich  dokonał  w  projekcie  uchwały, 
uwzględniając uwagi radnych zgłoszone na posiedzeniach poszczególnych komisji. O 6 tys. 
zmniejszono koszty remontu mieszkania komunalnego. Są to konieczne prace, jakich się już 
nie da uniknąć – wydatki dotyczą zmiany instalacji elektrycznej, wypoziomowania posadzki 
pod  podłogę  i  wymianę  drzwi  na  antywłamaniowe.  Szukając  oszczędności  zmniejszono 
koszty niektórych materiałów, koszty robocizny i zrezygnowano z dwóch szaf do zabudowy.
Drugą sprawą, która budziła na posiedzeniach komisji wątpliwości niektórych radnych, jest 
dofinansowanie paliwa dla straży.  Pan Wójt stoi na stanowisku, że dofinansowanie należy 
przekazać  jednorazowo,  nie  dzielić  tego  na  raty,  jak  proponowano  to  na  posiedzeniach 
komisji. 
Poprosił radnych o uwzględnienie w głosowaniu zwiększenia środków na remont mieszkania 
komunalnego i dotacji dla straży granicznej.
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Przewodniczący  stałych  Komisji  Rady  Gminy  przedstawili  opinie  komisji  do  projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r.

Komendant Placówki Straży Granicznej Ppłk Włodzimierz Pielach przekazał do wglądu 
radnych 2 dokumenty dot. przyznania Placówce w Mielniku limitu kilometrów na pojazdy 
samochodowe. Poinformował o sytuacji finansowej Podlaskiego Oddziału Straży Granicznej. 
Budżet  na rok bieżący został  przyznany na  poziomie  80 % budżetu  ubiegłorocznego.  Na 
początku roku przyznano limit kilometrów w wysokości 65 tys.km., potem dokonano korekty 
i limit ten zmniejszono do 50 tys.km. Daje to ok.140 kilometrów dziennie na rozjazdy. Biorąc 
pod uwagę rozległość terenu na jakim pracuje Placówka SG, jest to bardzo mało. Dochodzą 
do tego sprawy związane z udostępnianiem samochodów straży dla potrzeb szkoły, w grudniu 
ubiegłego roku dowożono dzieci do szkoły, ponieważ samochody gminne uległy awarii. Od 
czasu  do  czasu  samochody  straży  są  również  wykorzystywany  do  przewozu  krwi  do 
Siemiatycz.  Będą  zapewne  wykorzystane  przy  organizacji  Dni  Mielnika  i  Muzycznych 
Dialogów  nad  Bugiem.  Przed  nami  sezon  letni,  napływ  turystów  i  lepiej  byłoby   aby 
samochód straży granicznej był w tym czasie w Mielniku a nie w odległym rejonie gminy.
Pan Komendant poprosił o przychylne rozpatrzenie wniosku i sfinansowanie zakupu paliwa 
dla potrzeb straży granicznej. Zapewnił, że w tym roku straż graniczna nie będzie już zwracać 
się do Rady Gminy o środki na paliwo.

Pan Zbigniew Jonio
Zgłosił  następujące wnioski do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie  gminy na 
2011r.:

1) w  dz.700  par.4210  nie  zwiększać  wydatków  o  kwotę  10  tys.zł.  przeznaczoną  na 
wyposażenie mieszkania komunalnego,

2) w dz.700 par.4270 nie zwiększać wydatków o kwotę 9 tys.zł. przeznaczoną na remont 
mieszkania komunalnego.

Pan  radny  uzasadnił  to  tym,  że  z  pieniędzy  podatników  nie  powinno  być  wyposażane 
mieszkanie  na  wynajem dla pracownika,  a  jeżeli  już to  robimy,  to  zróbmy to wszystkim 
pracownikom. Stwierdził, że takie postępowanie jest wysoce niemoralne. Pieniądze publiczne 
powinny być wydawane na cele publiczne. Przypomniał, że w projekcie uchwały dotyczącej 
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy określono, że lokal 
przy ul. Bugowej znajduje się w dobrym stanie. Ponadto, jakiś czas temu, przyznaliśmy około 
40 tys. zł na jego remont. Skoro jest w dobrym stanie, to dalsze zwiększanie środków na ten 
cel jest niegospodarnością i marnotrawstwem.

Pan Stefan Troc
Zapytał  Pana Komendanta Pielacha czy zrealizowano zadania oczyszczenia drogi w pasie 
granicznym w Koterce, która jest również drogą gminną.

Pan Komendant Pielach
Oczyszczono tylko pas drogi granicznej o szerokości 15 m, resztą drogi powinien zająć się jej 
właściciel. 

Pan Stefan Troc zaproponował, aby obniżyć do 20 tys.zł dotacje dla straży granicznej na 
paliwo,  pozostałe  5  tys.  przeznaczyć  na  oczyszczenie  drogi  gminnej  biegnącej  w  pasie 
granicznym.
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Pan Komendant Pielach
Jeżeli się uda, to część z przyznanych pieniędzy zostanie przeznaczona na oczyszczenie drogi, 
będzie  to  wiadome dopiero w II  półroczu br.,  kiedy Pan Komendant  będzie wiedział,  ile 
pieniędzy przeznaczy na paliwo i na co go będzie więcej stać. W roku ubiegłym cały odcinek 
drogi został oczyszczony za kwotę około 7 tys.zł.

Pan Przewodniczący Rady
Zapytał, czy zawarte zostanie porozumienie Wójta Gminy z Komendantem Placówki SG w 
sprawie  świadczenia  przez  straż  graniczną  na  rzecz  gminy  służb  mających  na  celu 
zabezpieczenie ładu, porządku i bezpieczeństwa na terenie gminy,  w określonym czasie, z 
określoną  częstotliwością,  w  określonej  formie.  Placówka  SG  rozliczy  się  dokładnie  z 
Wójtem z przyznanej dotacji. 
Pan  Przewodniczący  wyraził  nadzieję,  że  dzięki  przyznanej  dotacji  będziemy  czuli  się 
bezpieczniej, zwłaszcza w sezonie letnim i weekendy, kiedy ruch jest nasilony.

Pan Wójt zapewnił, że po przyznaniu dotacji, zostaną dopracowane szczegóły porozumienia 
z Komendantem Placówki SG co do częstotliwości patroli itp.

Na wniosek  Pana Przewodniczącego  Rady Pan  Komendant  Pielach  zapewnił,  że  środki 
przyznane przez Radę zostaną przeznaczone na paliwo, które będzie zużyte na dodatkowe 
służby i patrole na terenie naszej gminy, w uzgodnieniu z Wójtem Gminy.

Pan Stefan Troc po zapewnieniu Pana Komendata Pielacha, że część z przyznanych środków 
zostanie przeznaczona na oczyszczenie drogi w pasie granicznym (SG dysponuje sprzętem, 
brak jest tylko paliwa) wycofał swój wcześniejszy wniosek w sprawie obniżenia o 5 tys.zł.  
dotacji dla straży granicznej.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że w roku bieżącym środki przeznaczone na remont dróg gminnych są o 100 
% większe, niż było to w poprzednich latach. Jest to jednak nadal, w stosunku do potrzeb, za 
mało o jakieś 40 %.
Sprawa mieszkania komunalnego budzi sporo emocji,  ale dotyczy to bardziej osoby, która 
będzie tam mieszkać, niż samego remontu.
Zastępca Wójta przyjęła pracę na wyraźną prośbę i usilne nalegania Pana Wójta.  Decyzję 
związaną  z  remontem Pan Wójt  podjął  sam,  zakres  remontu  ustalono z  Panem Leszkiem 
Dzierzkowskim i nie jest to tak, że jest to na życzenie czy żądanie Pani Zastępcy Wójta.
Pan Wójt stwierdził, że chciał mieć Panią Turosieńską na Zastępcę Wójta. Przekonując ją aby 
wsparła Wójta swoją wiedzą, umiejętnościami i praktyką zapewnił, że warunkiem pracy jest 
to,  że  będzie  mieszkać  w  Mielniku.  Zapewnił  ją  w  rozmowie,  że  otrzyma  mieszkanie 
służbowe. Odróżnić więc należy dwie sprawy – robimy remont, zaś w tym mieszkaniu będą 
jeszcze mieszkać różni ludzie.

Pan Stefan Troc
Stwierdził,  że emocje dotyczące remontu mieszkania budzi fakt, że koszt remontu jednego 
mieszkania jest porównywalny z remontem całego hotelu, gdzie zakres remontu był znacznie 
większy.
Poprosił  o  wyjaśnienie  na  co  zostaną  wydane  pieniądze  przeznaczone  na  wyposażenie 
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mieszkania.

Pan Wójt Gminy
W wyposażeniu znajdą się szafki kuchenne, mała lodówka, jakieś łóżko do spania w pokoju. 
Nie przewidujemy kupna telewizora czy innego tego typu sprzętu.
Przewidujemy  zwiększony  czynsz  dzierżawny  za  ten  lokal,  ponieważ  koszty  remontu 
mieszkania są zwiększone.

Pan Troc zaproponował aby wniosek Pana Jonio rozbić na dwa i głosować oddzielnie nad 
każdą kwotą.

Pan Jonio przystał na propozycję Pana Troca

Za przyjęciem wniosku aby nie  zwiększać  wydatków o kwotę  10 tys.zł.(par.4210) 
oddano 1 głos, przeciw 6 głosów i 6 głosów wstrzymujących się. 
Wniosek nie przeszedł.

Za  przyjęciem  wniosku  aby  nie  zwiększać  wydatków  o  kwotę  9  tys.zł.(par.4270) 
oddano 1 głos, przeciw 7 głosów i 5 głosów wstrzymujących się. 
Wniosek nie przeszedł.

Rada Gminy 8 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę nr 
VI/23/11 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 11.

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia/nie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

Przewodniczący  stałych  Komisji  Rady  Gminy  przedstawili  opinie  Komisji  do  projektu 
uchwały.  Wszystkie  Komisje  opowiedziały  się  za  wyodrębnieniem  w  budżecie  gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki. 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr VI/24/11 w 
sprawie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  gminy  środków  stanowiących 
fundusz sołecki. 

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 12.

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu gminy 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków położonych na terenie Gminy Mielnik nie stanowiących jej własności. 
Pan  Wójt  poinformował  radnych,  że  w  budżecie  gminy  zabezpieczono  środki  na  prace 
konserwatorskie i restauratorskie przy zabytkach w kwocie 250 tys.zł. Wnioski o środki na te 
prace złożyły tylko parafie, nie było wniosków osób prywatnych. Pan Wójt odbył rozmowy z 
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proboszczami parafii, wspólnie ustalono kwoty, które zabezpieczałyby realizację zadań, jakie 
parafie chciałyby w tym roku zrobić. 

Przewodniczący  stałych  Komisji  Rady  Gminy  przedstawili  opinie  Komisji  do  projektu 
uchwały.

Pan Wójt  przekazał informację dotyczącą zawartych uzgodnień z proboszczami w sprawie 
finansowania  prac  przy  świątyniach  wpisanych  do  rejestru  zabytków.  Ustalono,  że 
dofinansowanie  do  prac  konserwatorskich  czy  restauratorskich  otrzyma  ta  parafia,  której 
wkład własny wyniesie niemniej niż 30% kosztów zadania. Uchwała Rady Gminy Mielnik z 
2006r. wyraźnie określa do jakiej wysokości można sfinansować takie prace. Z roku na rok 
wkład parafii był coraz mniejszy, w tym roku wyniósł od 5 do 15 %, przy kosztach zadania  
100-180 tys.zł.

Rada Gminy 12 głosami za,  przy 1 głosie wstrzymującym się,  podjęła uchwałę nr 
VI/25/11 w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace  konserwatorskie, 
restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków 
położonych na terenie Gminy Mielnik nie stanowiących jej własności. 

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 13.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie Lokalnego Programu 
Wspierania Edukacji Uzdolnionych Uczniów w Gminie Mielnik. 

Przewodniczący stałych Komisji Rady przedstawili opinie komisji do projektu uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr VI/26/11 w 

sprawie  Lokalnego  Programu  Wspierania  Edukacji  Uzdolnionych  Uczniów  w  Gminie 
Mielnik. 

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 14.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 
"Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Mielnik na lata 
2011-2015". 

Pan Wójt Gminy
Na terenie Mielnika mamy dwa budynki, które stanowią wartość. W grudniu 2010r. Pan Wójt 
podjął starania, aby te dwa budynki stały się własnością gminy. Rzecz dotyczy budynku po 
byłej strażnicy SG i budynku po posterunku policji. Po wizycie Pana Wojewody i rozmowach 
uzgodniono,  że  jako  gmina  będziemy  mogli  pozyskać  te  budynki  na  dwóch  możliwych 
zasadach:

● jako darowiznę od wojewody,
● możemy kupić te budynki po zastosowaniu bonifikaty wysokości 99%.

Jeśli otrzymamy to jako darowiznę, to nie będziemy mogli wykorzystać tego na nic  innego 
jak jasno określony cel publiczny.
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Niejasna jest sprawa budynku po posterunku policji – jest tam dwójka lokatorów, która stara 
się o wykupienie mieszkań. Jeśli wykupilibyśmy ten budynek od Skarbu Państwa, za wartość 
1-2% budynku, to moglibyśmy później, jeśli taka byłaby wola Rady, sprzedać te mieszkania 
dotychczasowym użytkownikom. Jeśli nie kupimy tego budynku, to mieszkania i tak zostaną 
sprzedane, a pieniądze ze sprzedaży nie trafią do kasy gminy tylko do kasy starostwa.
Nie znamy wyceny tych budynków, stad nie wiadomo ile będzie kosztował 1 % wartości.
Pan Wójt poinformował również, że w treści uchwały nastąpiła zmiana związana z podjętymi 
wcześniej zmianami w budżecie. Koszt remontowanego mieszkania komunalnego wyniesie 
tak jak zapisano w zmianach do budżetu 37.400 zł.,  a nie 28.400 zł,  jak jest  w projekcie 
uchwały.

Pan Kazimierz Tobota
Jak wyglądałaby sprawa jeżeli byśmy przejęli budynek z mieszkaniami i mieszkania sprzedali 
lokatorom. Kto płaciłby wówczas za klatki schodowe, garaże itp.

Pan  Wójt  Gminy udzielił  wyjaśnień  w  tej  sprawie.  Poinformował,  że  w  niedalekiej 
przyszłości na pewno będziemy musieli wydać pieniądze na siedzibę GOPS.

Wątpliwości niektórych radnych wzbudził zapis w projekcie uchwały, mówiący o wstrzymani 
sprzedaży lokali mieszkalnych. Radni wyrazili obawę, czy taki zapis nie zablokuje wykupu 
mieszkań dotychczasowym lokatorom jednego z budynków. 

Pan  Sekretarz  Gminy przytoczył  zapis  art.21  ustawy  o  ochronie  praw  lokatorów, 
mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego. Wyjaśnił,  że na postawie 
uchwalanego programu nie staniemy się właścicielami mieszkań przy Pl.Kościuszki ani na ul. 
Brzeskiej. Program dotyczy mieszkań, których już jesteśmy właścicielami.

Przewodniczący stałych Komisji Rady przedstawili opinie komisji do projektu uchwały.

Rada Gminy 9 głosami za, przy 1 głosie sprzeciwu i 3 głosach wstrzymujących się, 
podjęła uchwałę nr VI/27/11 w sprawie przyjęcia "Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy Mielnik na lata 2011-2015". 

(w zał. na str................prot.)

(po przerwie)

Do punktu 15.

Odpowiedzi na wszystkie interpelacje i zapytania udzielił Wójt Gminy

Odpowiedź na interpelację nr 22/11 Pana Sławomira Leoniuka
1. Zbierane  są  informacje  dotyczące  miejsc,  w  których  brak  jest  lamp  po  to,  żeby 

dokonać oceny ile lamp brakuje w całej gminie, jaki to będzie koszt i czy będzie nas 
stać na ich zakup i instalację. Jeśli dojdzie do realizacji, to stosowne zmiany zostaną 
wprowadzone do budżetu. Trudno jest określić ile czasu może to potrwać, potrzebna 
jest cierpliwość.
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2. Najbardziej pilne i naglące sprawy dotyczące dróg powiatowych zostały zgłoszone do 
Powiatowego Zarządu Dróg. Dotyczy to również drogi do Wajkowa i innych dróg, o 
których radni mówili na sesji. Jeśli chodzi o pozostałe drogi na terenie gminy, to będą 
one sukcesywnie naprawiane. Nie mamy wpływu na jakość wykonywanych napraw 
tych dróg. 

3. Przepusty  w  Mętnej  –  wystąpimy  z  prośbą  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  o 
sprawdzenie i udrożnienie tych przepustów.

4. Wystąpimy do GS “SCH” w Mielniku z prośbą o zadbanie o stronę estetyczną placu w 
Mętnej i usunięcie tych betonów.

Odpowiedź na interpelacje nr 23/11 Pana Lucjana Kożuchowskiego
Odpowiedź zostanie udzielona na pismie.

Odpowiedź na interpelację nr 24/11 Pana Stefana Troca
1. Podjęte  zostaną  rozmowy  z  Nadleśnictwem w Nurcu  w  celu  uzgodnienia  sprawy 

naprawy schodów i przykrycia  źródełka.  Umycie  drogowskazów turystycznych  nie 
sprawi problemu i zostanie to zrobione.

Odpowiedź na interpelację Nr 25/11 Pana Zbigniewa Jonio
1. Sprawa światła w dniu dzisiejszym zostanie zgłoszona do Zakładu Energetycznego.
2. Dziury na ulicy Brzeskiej  – miejsca po awarii  zostaną uzupełnione,  trochę potrwa 

zanim uleży się tam piach, dopiero potem zostanie to uzupełnione asfaltem.
Jeśli chodzi o odcinek na Przedmieściu, to będziemy próbowali porozumieć się w tej 
sprawie z Powiatowym Zarządem Dróg. 

3. Właścicielom nieruchomości przypomnimy o obowiązku czyszczenia chodników przy 
ich posesjach. Planujemy podpisanie porozumienia z Powiatowym Zarządem Dróg w 
sprawie  sprzątania  i  utrzymana  poboczy  dróg  powiatowych.  Zakład  Gospodarki 
Komunalnej rozpoczął już sprzątanie w Mielniku, planujemy również w ramach prac 
społeczno-użytecznych zatrudnienie osób do sprzątania.

Odpowiedź na interpelację nr 26/11 Pana Macieja Mormola
Na  razie  jest  za  wcześnie  na  naprawę  dróg  gruntowych,  od  kwietnia  rozpoczniemy 
sukcesywną naprawę tych dróg.
Pan Wójt zaprosił wszystkich sołtysów w dniu 29 marca br. w Urzędzie Gminy Mielnik na 
spotkanie dotyczące naprawy dróg.

Odpowiedź na zapytanie Pana Stanisława Drozdowskiego
1. Naprawa drogi  powiatowej  do Wajkowa –  wyjaśnień  Pan Wójt  udzielił  wcześniej 

(odpowiedź na interpelację Pana Sławomira Leoniuka).
2. OSP w Osłowie – jest to możliwe do zrealizowania, niesie jednak za sobą spore koszty 

(sprzęt, nadzór, kierowca, garaż na samochód itp.). Ochotnicy mogą się organizować.
3. Gmina  będzie  pomagała  w  wypełnianiu  wniosków  o  płatności,  doradca  rolniczy 

będzie również przyjmował w Mielniku.
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Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
1. Sprawa słupów na ulicy Sadowej - zlecimy ich usunięcie, ponieważ nie spełniają one 

już żadnej roli, linia telefoniczna napowietrzna tam nie biegnie.
2. Za oświetlenie naszych miejscowości płacimy 125 ty.zł. rocznie, rozważymy kwestię 

podpięcia  świątyń  do tego oświetlenia,  przeliczymy koszty  takich  działań.  Sprawą 
zajmiemy się w II półroczu br.

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Rozmowy z  PKS były  prowadzone,  mamy kalkulację  PKS związaną  z  kosztami  dowozu 
dzieci.  PKS  jest  skłonny  zwiększyć  liczbę  kursów  pod  warunkiem,  że  zlecilibyśmy  im 
dowożenie dzieci do szkoły. Wg. sporządzonych przez PKS wyliczeń koszty dowozu dzieci 
byłby większe niż te, które ponosimy obecnie – 2 kierowców, paliwo, osoba dojeżdżająca z 
dziećmi oraz wyjazdy naszych autobusów w celach wycieczkowych itp. Analiza sporządzona 
przez PKS jest do wglądu radnych. W związku z tym, na razie zawieszamy sprawę rezygnacji 
z  dowożenia  dzieci  własnym  transportem.  Rozważamy  również  możliwość  pozyskania 
środków z zewnątrz i zakupu busów.

Odpowiedź na zapytanie Pana Stefana Troca
1. Sprawa kursowania autobusów – odpowiedź jak wyżej.
2. Droga na  łąki  będzie  zrobiona  przy  okazji  robienia  wszystkich  dróg,  teraz  należy 

poczekać.  Uzgodniono  z  firmami  pracującymi  w  Adamowie,  że  dokonają  one 
naprawy dróg przy Mętnej i w okolicy, musimy z tym również poczekać do połowy 
kwietnia, aż wszystko obeschnie.

3. Sprawa utrzymania boiska – Pan Wójt wyraził przekonanie, że będzie to robione w 
ramach  własnej  aktywności  społecznej,  siatki  do  bramek  zostaną  zakupione. 
Szczegóły zostaną ustalone z Panem Trocem po sesji.

Odpowiedź na zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
W kwestii oddzielenia przedszkola od szkoły zastanawiamy się jakie przyniesie to korzyści a 
jakie  straty,  jest  to  kwestia  co  najmniej  roku na dyskusję  społeczną  i  rozważania,  zanim 
podjęta zostanie decyzja w tej sprawie.

Odpowiedź na zapytanie Pana Władysława Stankiewicza
Nadzór nad majątkiem po Panu Kazimierzu Szymańskim sprawuje Urząd Gminy, sprawa jest 
w sądzie, nie została jeszcze do końca rozstrzygnięta,. Zainteresujemy się wycinką drzew w 
lesie.

Do punktu 16.

Pan Stanisław Drozdowski
Poinformował, że od jesieni bobry zablokowały przepust na drodze na łąki, woda płynie po 
drodze i zalewa łąki.

Pan Wójt Gminy
Bobry są pod ochroną, instytucją która powinna się zająć naprawą urządzeń są spółki wodne i 
Pan radny powinien tam się zwrócić. My ze swojej strony również zasygnalizujemy im tę 
sprawę.
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Pan Kazimierz Zalewski – sołtys sołectwa Tokary
1. Należy zainstalować żarówki oświetleniowe na Koterce (na zakręcie).
2. Czy rozpoczęto starania o odnalezienie spadkobierców ruin budynku w Tokarach.

Pan Mikołaj Strabko – sołtys sołectwa Radziwiłłówka
Zgłosił  wniosek w sprawie podniesienia diet  dla sołtysów, obecna dieta jest za mała.  Pan 
sołtys argumentował to wzrostem cen paliwa i opłat za telefon.

Pan Wójt poinformował, że od stycznia wzrosła dieta sołtysów, niemniej nad sprawą można 
się zastanowić. Dieta sołtysów wzrasta każdego roku, wraz ze wzrostem płacy minimalnej.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys sołectwa Mętna
1. Poinformował  o  różnych  godzinach  zapalania  się  i  gaśnięcia  światła  ulicznego  w 

Mętnej i Adamowie. W Adamowie światło zapala się wcześniej i pali się dłużej niż w 
Mętnej.

2. Nadal nie rozwiązana jest sprawa  braku drogowskazów do Mętnej.
3. Pan  sołtys  zaproponował  aby  przynajmniej  raz  w  tygodniu  zajeżdżał  do  Mętnej 

autobus (np.w czwartek), tak aby można było w przedpołudniowych godzinach wrócić 
z Mielnika do wsi.  Obecnie,  jak wyjedzie się rano, to wraca dopiero po południu. 
Może to  być  autobus jadący z  Wajkowa,  Sutna  czy  Niemirowa,  który zahaczałby 
również o Adamowo, Koterkę, Tokary i Wilanowo.

Pan Wójt Gminy
Spróbujemy uregulować sprawę zapalania się i gaszenia światła ulicznego w sołectwie. Jeśli 
chodzi o drogowskazy,  to od strony Mielnika jest drogowskaz do Mętnej, brak jest go od 
strony  Adamowa.  Ponieważ  rzecz  dotyczy  drogi  wojewódzkiej,  musimy  mieć  zgodę 
właściciela drogi na ustawienie drogowskazu w pasie drogowym. 
Sprawa kursowania autobusu PKS  do Mętnej, raz w tygodniu, do jest do rozwiązania.

Pan Przewodniczący Rady Gminy
Poprosił Pana Wójta aby poinformował sołtysów i radnych do kogo w Urzędzie Gminy, na 
bieżąco, bez czekania do sesji, można zwracać się w sprawach oświetlenia ulicznego.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że jeżeli sołtysi zgodzą się podać swoje numery telefonów, to my przekażemy 
je do Siemiatycz, do Posterunku Energetycznego. Dyrektor Zakładu Energetycznego obiecał, 
że w sytuacji planowania jakichkolwiek prac energetycznych w danej wsi, sołtysi będą o tym 
powiadamiani, w celu wskazania energetykom występujących usterk. 

Pani Anna Łojko - sołtys sołectwa Maćkowicze
Na moście w Maćkowiczach należy oczyścić jedną z rur przepustowych, która jest bardzo 
zarośnięta.

Pan Wójt zapewnił, że zostanie to zrobione.
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Pan Stefan Troc
Zapytał  o sprawę przydomowych  oczyszczalni  ścieków. Na ostatnim posiedzeniu Komisji 
Rozwoju Gospodarczego Komisja zajmowała się przydomowymi oczyszczalniami ścieków. 
Opracowano  program  i  regulamin,  wniosek  z  Komisji  został  skierowany  do  Wójta  aby 
uszczegółowić  te  dwie  wersje  dokumentu  i  opracować  projekt  uchwały,  z  możliwością 
przyjęcia go na początku II półrocza br. Jakie są dalsze losy tych dokumentów.
Pan Troc zapytał czy w tym roku będzie odbierana folia po kiszonkach.

Pan Wójt Gminy
Dokumenty  dotyczące  oczyszczalni  są  w  trakcie  opracowywania,  po  ich  przygotowaniu 
zostaną  przesłane  do  UOKiK  w  celu  zaopiniowania.  Jest  to  długa  procedura,  Pan  Wójt 
przewiduje,  że  potrwa  do  końca  br.  Najprawdopodobniej  finansowanie  oczyszczalni 
będziemy mogli rozpocząć od przyszłego roku.
Sprawę odbioru folii po kiszonkach należy zgłaszać w Zakładzie Gospodarki Komunalnej.
Zakład zbierze zapotrzebowanie na odbiór folii i ustali termin jej odbioru (będą informacje w 
sołectwach).

Pani Marta Ławińska poinformowała o następujących sprawach: 
● zdewastowanie  dróg  w  Mętnej  -  pozbawiono  je  drzew,  krzewów,  ziół,  kopców 

mrówek. Nie wiadomo gdzie poszedł pozyskany materiał z wyciętych drzew. Już rok 
temu Pani Ławińska alarmowała w tej sprawie,

● śmieci  zalegają  pobliskie  lasy,  zaproponowała  aby  zorganizować  akcję  sprzątania 
lasów,

● należy zająć się osobami strzelającymi do psów i wieszającymi te zwierzęta,
● odniosła  się  do  zapytania  Pana  Troca  zadanego  na  sesji  w  dniu  18  lutego  br., 

dotyczącego kwestii opłat za wynajmowanie lokalu przez Fundację Engram. 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Pani Ławińska udzieliła Panu Trocowi odpowiedzi 
na poprzedniej sesji i  zaproponował, aby dalszych wyjaśnień w tej  sprawie udzieliła Panu 
Trocowi po sesji. Poprosił o niekontynuowanie tego tematu na sesji.

Pan Stefan Troc przystał na propozycję Pana Przewodniczącego.

Pan Sławomir Pytel odczytał treść pisma, z jakim zwróciła się Pani Pani Lidia Kościelska, z 
prośbą o pomoc dla chorego na porażenie mózgowe i epilepsję syna.

Pani Maria Boguszewska zobowiązała się po sesji zebrać od chętnych datki i przekazać je 
na rzecz potrzebującej osoby.

Pan Witold Ilinicz
W swojej wypowiedzi wrócił do sprawy przeprowadzenia konserwacji zachowawczej ruin, o 
czym  mówił  na  jednej  z  wcześniejszych  sesji.  Zaproponował  również  zbudowanie 
najpiękniejszej  w  Europie  i  w Polsce  kapliczki  ceramicznej  i  ustawienie  jej  w rynku,  w 
centrum Mielnika.  Pan Ilinicz zaproponował,  że może wykonać taką kapliczkę.  Byłaby to 
realna reklama Mielnika.  Koszt wykonania takiej  kapliczki  wyniósłby 30 % miesięcznego 
budżetu GOKSiR. 
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Pan Wójt Gminy
Odpowiadając Pani Ławińskiej Pan Wójt wyjaśnił, że drogi w Mętnej będą odbudowywane. 
Jeśli  chodzi  o  drogi  polne,  to  one  muszą  być  przejezdne,  z  zachowaniem  w  sensie 
przyrodniczym, wszystkiego co się da.
Jeśli  chodzi  o  sprawę  budowy  kapliczki,  to  rozmawiano  o  tym  wcześniej.  Dojdzie  do 
uszczegółowienia tych rozmów, ta i inne propozycje będą brane pod uwagę przy pracach nad 
strategią gminy.
Jeśli chodzi o ruiny, to podjęte działania idą w kierunku ich zabezpieczenia a nie odbudowy. 
W  roku  bieżącym  nie  przewidujemy  środków  w  budżecie  na  ten  cel,  co  będzie  dalej, 
zadecyduje o tym Rada.

Pan Władysław Stankiewicz
Zapytał, czy w roku bieżącym będzie organizowana akacja “Posesja”.

Pan Wójt Gminy
Jeszcze nie podjęto decyzji w tej sprawie. Jeśli tę akcję przeprowadzimy, to będziemy musieli 
konsekwentnie  przestrzegać  zaleceń  pokontrolnych  i  ukarać  wszystkich  tych,  którzy  nie 
przestrzegają prawa w zakresie bezpieczeństwa i przepisów przeciwpożarowych.
Jeśli akcja ma być prowadzona, to niech radni zadeklarują w niej swój udział.

Pan radny Sławomir Pytel zadeklarował udział w zespole kontrolnym.

Pan Zbigniew Jonio zapytał, ile złożono wniosków na solary.

Pan Wójt Gminy
Wpłynęło 340 wniosków, do końca maja mamy czas na przygotowanie i złożenie projektu na 
dofinansowanie.

Pan Przewodniczący  Rady zwrócił  się  do  Przewodniczących  Komisji  aby w przypadku 
wypracowania  jakichś  wniosków na  posiedzeniach  Komisji  kierowali  je  bezpośrednio  do 
Pana Wójta lub do Przewodniczącego Rady.

Pan Wójt poinformował zebranych, że od 1 kwietnia br. radca prawny będzie przyjmował we 
wtorki, co tydzień. Do końca marca br. przyjmuje co dwa tygodnie.
Pan Wójt zaprosił Przewodniczących Komisji i Przewodniczącego Rady na spotkanie w dniu 
29 marca, na godz.1400.

Pani Maria Boguszewska poinformowała, że Komisja ds. Organizacyjnych, Społecznych i 
Obywatelskich złoży informację o swojej pracy na następnej sesji.



17

Do punktu 17.

Wobec wyczerpania porządku obrad VI sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący Rady 
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska 

            Przewodniczący Rady

                                                                                       Jan Zduniewicz
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